
Zápis ze schůze Akademického senátu ETF 
25. září 2018 

 
 
Přítomni:  J. Kranát (předseda), E. Křížová, P. Morée 
  N. Ivaschiv (místopředseda), T. Pustková, B. Roll 
 
Nově zvolení: O. Navrátilová, M. Béreš, D. Cielontko, L. Diopová, P. Procházková   
 
Hosté:  J. Mrázek (děkan ETF), L. Beneš (proděkan pro studium) 
  D. Krumpová 
 
Omluveni: O. Fischer, P. Sláma, J. Šťastná 
  I. Benešová, J. Zejfart  
 
 
1. Schválení jmenování členů Vědecké rady ETF 
 
Děkan ETF J. Mrázek byl k 1. 6. jmenován novým děkanem ETF, nyní předložil AS návrh 
na jmenování nové Vědecké rady ETF. Podle čl. 13, odst. 1 Statutu ETF jmenuje členy VR 
děkan po předchozím souhlasu senátu. 
 
Navržená VR zůstává ve stejném složení, pouze byl navíc navržen doc. Vít Hušek, ThD. z 
CMTF UP Olomouc za doc. Petra Chalupu, ThD. (CMTF UP), který projevil zájem z VR 
ETF pro pracovní vytížení odstoupit. Jeho rozhodnutí není v tuto chvíli ještě jisté, proto je 
znovu sub conditione do VR ETF navržen. 
 
Návrh schválen: 6-0-0 
 
Schválený seznam členů VR je přílohou tohoto zápisu. 
 
 
2. Schválení Podmínek přijímacího řízení pro AR 2019/20  
 
Proděkan L. Beneš předložil AS návrh Podmínek přijímacího řízení ke studiu pro AR 
2019/20. Oproti loňsku se návrh liší pouze tím, že na návrh RUK bylo nutno stanovit 
pevný počet bodů nutných k přijetí (65 ze 100), který dříve stanovoval děkan s ohledem na 
počet uchazečů. 
 
Návrh schválen: 6-0-0 
 
D. Cielontko vznesl návrh, aby vedení ETF zvážilo změnu pořádání intenzivních kurzů 
Ř/L/H pro kombinované studium. Pro intenzivní kurz latiny a hebrejštiny v jednom 
kalendářním roce nemají zaměstnaní studenti zpravidla dostatek dovolené. Jako možné 
řešení se nabízí redukce intenzivního kurzu latiny, příp. převedení její obsáhlejší výuky do 
PGS. 
 
Návrh: AS žádá vedení ETF, aby do příštího zasedání AS zvážilo možné varianty řešení. 
 
Návrh schválen: 6-0-0 
 
 
 



3. Příprava voleb do AS UK 
 
Hlavní volební komise vyzvala ETF, aby stanovila datum voleb do AS UK. J. Kranát navrhl 
tyto termíny: 
 
Předvolební shromáždění:  úterý 6. listopadu v 11:00 
Volby:     úterý 13. listopadu 12:00–15:30  
     středa 14. listopadu 12:00–15:30 
 
Dílčí volební komise navržena v tomto složení: 
 

Předseda:  Milena Přecechtělová 
1. člen:  Benjamin Roll 
2. člen:  Patrik Lukáš 
3. člen:  Jan Lukáš 

 
Počet členů DVK stanoví Volební řád  AS UK v čl. 4 odst. 3 „tak, aby na každém místě byli 
stále přítomni alespoň dva členové DVK“. 
 
 
4. Schválení vnitřních předpisů  
 
AS ETF na svém zasedání 9. 1. 2018 v souvislosti s novelou zákona o VŠ schválil nový 
Jednací řád AS ETF a nový Volební řád AS ETF. Spolu s Jednacím řádem Vědecké rady 
ETF schváleným 6. 3. byly tyto dokumenty předloženy legislativní komisi AS UK. Ta k nim 
na svém zasedání 3. 5. uplatnila připomínky. Kvůli blížícím se volbám do AS ETF (29.–30. 
5.) leg. komise doporučila urychlené přijetí alespoň oprav Volebního řádu, aby volby podle 
něj již mohly být provedeny. Nyní byly AS předloženy Jednací řád AS ETF a Jednací řád 
VR. 
 
Připomínky leg. komise spočívaly v řadě legislativně-technických oprav, ale též v několika 
věcných opravách, zejména v těchto bodech: 
 
Jednací řád AS ETF 
 
1. Upřesnění, jak se rozhoduje 2-členné předsednictvo: jednomyslně, v případě různosti 
hlasů rozhoduje AS na příštím zasedání, v neodkladných záležitostech rozhoduje předseda 
a rozhodnutí podléhá dodatečnému schválení AS na příštím zasedání (čl. 2 odst. 5). 
 
2. Podařilo se kodifikovat dosud neupravenou praxi schvalování zápisu. Platí právní 
domněnka, že „nejsou-li podány žádné námitky, návrh zápisu byl schválen zveřejněním“ 
(čl. 8 odst. 5). 
 
Jednací řád VR 
 
3. Podařilo se provizorně upravit postavení čestných členů VR. V hlasování zpravidla 
rozhoduje většina přítomných a „do tohoto počtu se nezapočítávají čestní členové VR“. Při 
příští novelizaci Statutu ETF bude třeba v článku o VR zmínit postavení čestných členů. 
 
Oba navržené předpisy schváleny: 6-0-0 
 
 
 



 
5. Projednání uzavření kavárny Marathon 
 
Po opakovaných stížnostech na rušení nočního klidu, zvláště poté, co stížnosti bohužel 
během léta postoupily na OÚ pro Prahu 1 a rektorát UK, rozhodlo vedení ETF, že 
s platností k 23. 9. 2018 vypovídá nájemní smlouvu Vladimíru Vojtěchovi a Tereze 
Pustkové. Kavárna Marathon bude zatím uzavřena. 
 
AS se již 10. 10. 2017 rozhodl k nájmu kavárny Marathon nevyjadřovat pro možný konflikt 
zájmů (Tereza Pustková je nájemkyní i členkou AS). Pronájem prostor i jeho ukončení je 
navíc plně v pravomoci vedení ETF. 
 
J. Kranát pouze seznámil přítomné s vývojem kolem kavárny Marathon, nakolik mu byl 
vedením ETF sdělen. K záležitosti vyslovila politování i T. Pustková. 
 
 
6. Stanovení termínu příštího zasedání AS 
 
J. Kranát stanovil termín prvního zasedání AS v novém funkčním období na úterý 16. 10. 
2018 v 11:00 v Děkanské posluchárně. 
 
 
Zapsal: J. Kranát 
Zápis schválen: 7-0-0 
 
 
 
 
 

PŔÍLOHA Č. 1 
 
 

Seznam členů Vědecké rady UK ETF 
schválený AS ETF 25. 9. 2018 

 
 

Předseda: doc. Jiří Mrázek, Th.D. 
 
Členové: doc. Jindřich Halama, Dr. 
  doc. Vít Hušek, Th.D. 
  (doc. Petr Chalupa, Th.D. – ?) 
  prof. Lenka Karfíková, Dr. theol. 
  prof. Ivana Noble, PhD. 
  prof. PhDr. Jana Nechutová, CSc. 
  prof. ThDr. Petr Pokorný, DrSc. 
  prof. ThDr. Martin Prudký 
  RNDr. Vladimír Roskovec, CSc. 
  prof. ThDr. Jan Štefan 
  prof. PhDr. Dalibor Tureček 
  doc. Martin Wernisch, Dr. 
   


